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Je vstkutku zajímavé, jak se církev nyní bouří, pokud se objevuje zpráva o tom, že by mohlo
projít zdanění církevních restitucí. Tak nějak mi chybí vyjádření církevních představitelů ke
skutečnosti, že stále církve podávají žaloby na určení majetku, i když restituce byly schváleny v
hodně štědré výši. Takže ze strany církví je zájem o to, vydělat na situaci co nejvíce nad rámec
restitucí. Když se na to podíváte opačně, vydělejte korunu a už u vás stojí finančák. Copak není
např. darovací daň?

Místo, aby se církve staraly o nábor oveček, tak se starají o to, aby měly groše. Až je ale
"prožerou", nezůstane jim nic.

Dnešní vyjádření p. Duky: 

https://domaci.ihned.cz/c1-66015110-podle-kardinala-duky-by-zdaneni-cirkevnich-restituci-por
usilo-smlouvy-statu-s-cirkvi-zakon-by-mohl-skoncit-u-ustavniho-soudu-tvrdi
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